

天主教領島學校
2019-2020
有關預防新型冠狀病毒延長復課事宜

教育局宣佈因新冠病毒將農曆新年假延長至 4 月 20 日復課。停課期間，學生應盡量留在家中，學校會安排電子學習教材，讓學生平安地在家中進行電子學習。請 貴家長注意下列各項：

1. 校舍將保持開放由上午 8 時至下午 12 時 30 分，照顧有需要回校的學生。學生回校需戴上口罩，並須預備一個口罩備用。
2. 停課期間，所有課後學習班和比賽項目均已取消。有關補堂安排，詳情容後公布。
3. 老師已為學生製作各科的學習教材，錄影教學影片，安排各科習作，讓學生可以在家中利用電子器材進行網上學習。
4. 電子學習方面，家長如有疑問，可在星期一至五上午 9 時至下午 4 時，致電學校校務處，學校安排了職員支援，解釋有關網上學習的技術。
5. 所有各科網上電子學習課程，都依學生課本學習內容設計，並依教學進度，學生務必完成所有內容及功課。
6. 請留意學校網頁及訊息有關功課及網上學習事宜。學校由 2 月 5 日開始逢星期三更新每周學習總表，並上載校網。
7. 學校十分注重學生的品德教育，停課期間，也為學生製作品德教育分享，內容包括每月主題分享、德育及公民教育分享、宗教分享等。
8. 面對疫症，各位家長和學生也要有堅定的信心，學校為家長、學生錄製了祈禱文，讓大家可以天天祈禱，心裏常懷信望愛。

主佑平安！

According to EDB announcement, School will suspend until 20 April. Students should come back HK and stay at home so as to minimize the chance of getting infected.

Please pay attention to the followings:

1. School will remain opened from 8 to 12:30 taking care of the students in need. Parents must prepare them a mask if they come to school.
2. All the after-school activities and competitions will be cancelled.
3. Regarding e-learning, different learning materials like video clips and assignments are uploaded online at Google Classroom, students should use desktop computers or tablets to perform.
4. For any enquiries or technical difficulties, parents shall make calls to school during office hours (09:00 to 16:00).
5. Our online school-based curriculum is designed according to their learning progress and levels, so students MUST complete them on schedule.
6. Pay attention to the news and reminders on Website and eClass App. School makes an update on “List of Learning contents and Homework” every Wednesdays.
7. Moral Education is important, school posts “Monthly topic sharing”, “Moral and Civic Education” and “Religious Sharing” on Website as usual.
8. Prayers are prepared for parents and students for praying everyday.
9. Please self-isolate at home for 14 days and NOT to go to school if you have been to China or other infected regions as the incubation period is around 14 days.